
Zápisnica zo 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného 

dňa 16.1.2020 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 19,35 hod. 

 
Prítomní poslanci: Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter     

                                    Húska, Miroslava Sihocká, Roman Lasák, 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková   

Neprítomní poslanci:  

Hostia:   Marta Borsíková, Peter Caban, Ján Jaško    

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
1. Úvodné náležitosti: 

a. otvorenie zasadnutia, 

b. určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice,  

c. zloženie sľubu náhradníka za poslanca obecného zastupiteľstva. 

2. Schválenie programu. 

3. Prerokovanie a schválenie Zmluvy o poskytnutí príspevku na úhradu nákladov 

dopravných služieb v prímestskej autobusovej doprave.  

4. Prerokovanie a schválenie Kúpnej zmluvy medzi Obcou Kvačany a vlastníkmi bytov 

BD č. 226.  

5. Prerokovanie žiadosti o umiestnenie včelína. 

6. Rôzne.  

7. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 5 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Informoval 

prítomných, že najprv bude nasledovať úvodná časť, v ktorej zloží sľub za poslankyňu 

obecného zastupiteľstva náhradníčka, ktorá nastupuje namiesto poslanca V. Ďuroňa, ktorý sa 

vzdal mandátu 3.1.2020. Za zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov 

zápisnice určil Katarínu Kojšovú a Júliusa Kudzbela. 

Hlasovalo:  za -   5 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Katarína   

     Kojšová, Peter Húska / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Zapisovateľka miestnej volebnej komisie informovala prítomných o výsledku volieb do 

orgánov samosprávy obcí konaných 10. novembra 2018, v ktorých sa kandidátka na poslanca 

p. Miroslava Sihocká, stala náhradníčkou. Po prečítaní a podpísaní sľubu starosta prečítal 

návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo v Kvačanoch 

A.  Berie na vedomie 

1/ Informáciu starostu obce o zániku mandátu poslanca Vladimíra Ďuroňa dňom 03. 

januára 2020 písomným oznámením doručeným obecnému úradu. 

2/ Informáciu zapisovateľky miestnej volebnej komisie o výsledku volieb do orgánov 

samosprávy obcí konaných 10. novembra 2018, v ktorých sa kandidátka na 

poslankyňu p. Miroslava Sihocká, bytom Dlhá Lúka 193, Kvačany, stala  

náhradníčkou. 

B. Vyhlasuje 

v zmysle § 192 zákona č. 180/2014 o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov pre volebné obdobie 2018 - 2022 



nastúpenie náhradníčky p. Miroslavy Sihockej, bytom Dlhá Lúka 193, Kvačany, za 

poslankyňu Obecného zastupiteľstva obce Kvačany. 

C.  Konštatuje, že 

1/ Náhradníčka Miroslava Sihocká, bytom Dlhá Lúka 193, Kvačany, zložila zákonom 

predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva.  

2/  Náhradníčka Miroslava Sihocká, bytom Dlhá Lúka 193, Kvačany, prevzala z rúk 

starostu obce osvedčenie o tom, že sa stala dňa 16. januára 2020 poslankyňou 

Obecného zastupiteľstva obce Kvačany. 

Hlasovalo:  za -    5 /Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter  

    Húska, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

 

P r o g r a m : 
2. Schválenie programu. 

3. Prerokovanie a schválenie Zmluvy o poskytnutí príspevku na úhradu nákladov 

dopravných služieb v prímestskej autobusovej doprave.  

4. Prerokovanie a schválenie Kúpnej zmluvy medzi Obcou Kvačany a vlastníkmi bytov 

BD č. 226. 

5. Prerokovanie žiadosti o umiestnenie včelína. 

6. Rôzne.  

7. Záver. 

 

Hlasovalo:  za -    6 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska,     

     Katarína Kojšová, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Príchod poslanca R. Lasáka. 

 

3. Starosta oboznámil poslancov, že na obecný úrad bola doručená Zmluva o poskytnutí 

príspevku na úhradu nákladov dopravných služieb v prímestskej autobusovej doprave. Ide 

o zmluvu, ktorá sa schvaľuje na každý rok, ale tentoraz je zmluva na dobu neurčitú.  Starosta 

potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a schvaľuje Zmluvu o poskytnutí príspevku na 

úhradu nákladov dopravných služieb v prímestskej autobusovej doprave s firmou ARRIVA 

Liorbus a.s., 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním Zmluvy o poskytnutí príspevku 

na úhradu nákladov dopravných služieb v prímestskej autobusovej doprave s firmou ARRIVA 

Liorbus a.s. 

Hlasovalo:  za -    7 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska,     

     Katarína Kojšová, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta obce informoval poslancov, že je spracovaná kúpna zmluva na garáže s vlastníkmi 

bytov v BD č. 226, ktorú treba schváliť. Boli vyčíslené aj výdavky na spracovanie zmluvy, 

znalecký posudok a návrh na vklad do katastra nehnuteľností, ktoré podľa zmluvy uhrádzajú 

vlastníci bytov. Bolo dohodnuté, že kúpnu cenu za garáž ako aj náklady spojené s prevodom 



vlastníckeho práva, uhradia kupujúci pri podpise zmluvy do pokladne obecného úradu, 

najneskôr do 24.1.2020. Následne bude zmluva, s povinnými prílohami, podaná na zápis na 

katastrálny úrad. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a schvaľuje Kúpnu zmluvu medzi Obcou Kvačany 

a vlastníkmi bytov BD č. 226 o predaji nehnuteľného majetku - garáží, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním Kúpnej zmluvy medzi Obcou 

Kvačany a vlastníkmi bytov BD č. 226 o predaji nehnuteľného majetku - garáží. 

Hlasovalo:  za -    7 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska,     

     Katarína Kojšová, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Príchod hlavnej kontrolórky. 

 

5. Starosta informoval prítomných, že na obecný úrad bola doručená žiadosť p. Bobáka 

z Liptovských Matiašoviec na umiestnenie pojazdného včelína na pozemok, ktorý patrí obci 

Kvačany. Nakoľko už bol vydaný aj ústny súhlas od PD Liptovské Hole v Kvačanoch, 

poslanci nemali žiadne námietky. Starosta prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Bobáka o umiestnenie včelína na parc. 

č. KN-C 674, k. ú. Kvačany,  

b) obecné zastupiteľstvo súhlasí s umiestnením včelína na parc. KN-C č. 674, k. ú. Kvačany. 

Hlasovalo:  za -    7 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska,     

     Katarína Kojšová, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta obce informoval poslancov o vydanej knihe pri príležitosti 100 – výročia 

ochotníckeho divadla v Kvačanoch. Je však potrebné rozhodnúť, ako sa s knihou naloží. 

Poslanci sa dohodli na tom, že kniha sa bude predávať v sume 10,50 €/kus. Milan Galica 

informoval, že sa pripravuje divadlo, ktoré má byť odohrané na veľkonočnú nedeľu a pri tejto 

príležitosti, by sa kniha priamo na tejto akcii uviedla a začala predávať. Starosta prečítal 

návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu ohľadom vydaných kníh pri príležitosti 

100 - výročia ochotníckeho divadla v Kvačanoch, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje predaj knihy v sume 10,50 € od divadelného predstavenia 

na Veľkú noc. 

Hlasovalo:  za -    7 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska,     

     Katarína Kojšová, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Odchod poslanca M. Galicu. 

 

Starosta informoval poslancov, že bol podpísaný Dodatok č. 14 s OZOM a.s. Prečítal 

poslancom aj porovnanie poplatkov s rokom 2019. Následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu ohľadom podpísaného dodatku na 

uloženie odpadu na rok 2020 s firmou OZO a.s., Liptovský Mikuláš. 

Hlasovalo:  za -    6 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Katarína  

     Kojšová, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



Pani Borsíková sa pri tej príležitosti opýtala na to, kde by sa mohli zbierať umelé hnojivá 

a nepoužité alebo staré farby, nakoľko doteraz tu nie je možnosť to niekde odovzdať. Starosta 

informoval, že uvažujeme o zakúpení kontajnera na farby, ktorý však musí mať 2 dná, aby pri 

manipulácii nevznikali úniky do pôdy. Ohľadom zberu hnojív sa musí však informovať.  

Odchod poslanca R. Lasáka. 

 

Starosta informoval poslancov o tom, že už je spracovaný znalecký posudok na pozemok, 

ktorý chce obec odkúpiť. Ide o pozemok, popri ktorom ide nová štrková cesta v k. ú . Dlhá 

Lúka. Je tam potrebné vykopať odvodňovací kanál, aby sa nová cesta hneď pri väčších 

dažďoch neničila. Ďalej informoval poslancov o tom, že pred sviatkami boli podané žiadosti 

o dotáciu na Kultúrny dom, ČOV a aj telocvičňu.  

Pani Borsíková predniesla požiadavku na to, aby boli v dedine posypané chodníky, nakoľko 

sa pri zlom počasí, kedy je na chodníkoch ľad, nedá po nich prejsť. V tejto súvislosti starosta 

informoval, že z dôvodu poľadovice, ktorá bola začiatkom januára, bol na obecný úrad 

zakúpený sypač na soľ a piesok, ktorý sa pripojí za auto. Ďalej sa p. Borsíková informovala, 

prečo nie je založená tabuľa /erb/ obce pri vjazde do dediny. Starosta informoval, že erb je 

vyrobený, len nemôže byť na pripravené miesto umiestnený, nakoľko zakrýva názov obce. Je 

už naplánovaný presun na iné miesto, len sa to ešte nestihlo urobiť.  

Starosta ďalej informoval poslancov, že sa zmenil zákon, ktorým sa povoľuje výrub stromov. 

Obec bude dávať rozhodnutia už iba v intraviláne obce a extravilán bude potrebné riešiť cez 

životné prostredie.  

Peter Caban informoval prítomných o pripravovanej akcii v obci Kvačany členmi Starého fára 

z Liptovského Mikuláša, ktorá by sa uskutočnila 13.6.2020. Išlo by o prehliadku asi 80 áut – 

veteránov, na ihrisku pri základnej škole. Požiadavky na obecný úrad budú predložené 

obecnému zastupiteľstvu až po odsúhlasení termínu akcie.      

 

Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,35 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 

Overovatelia:  

      

Katarína Kojšová      ........................................ 

 

Július Kudzbel       ........................................ 


